
SPRAWOZDANIE Z POSIEDZENIA KOMISJI DIALOGU OBYWATELSKIEGO

DS. PRZECIWDZIAŁANIA UZALEŻNIENIOM

z dnia 22.06.2022r.

w siedzibie Urzędu Miasta Krakowa

Pl. Wszystkich Świętych 3-4 w Krakowie

Pani Przewodnicząca Katarzyna Pytko-Kiełkowska otworzyła Posiedzenie Komisji Dialogu Obywatelskiego ds.

Przeciwdziałania Uzależnieniom.

Na Posiedzenie Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom stawili się

przedstawiciele następujących organizacji i instytucji upoważnieni do udziału w Posiedzeniu Komisji Dialogu

Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom oraz dalszych prac:

Pani Katarzyna Pytko – Kiełkowska – Polskie Towarzystwo Przeciwdziałania Wykluczeniu Społecznemu,

Pani Joanna Pęska – Fundacja „Zdrowie dla Budowlanych”,

Pan Marcin Szlaga - Stowarzyszenie „W Dobrą Stronę”,

Pani Katarzyna Regucka – Fundacja Nowe Centrum,

Pani Małgorzata Mucha – Stowarzyszenie Rodzin Abstynenckich „Krąg”, z upoważnienia Pana Ryszarda

Jackowskiego

Pani Małgorzata Stachel - Miejskie Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie,

Pan Karol Pytlarski - Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Krakowie.

Zaproszenie na  posiedzenie przyjęli:

Pani Bożena Opach - Kierownik Referatu ds Seniorów Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Urzędu Miasta

Krakowa,

Pani Agata Junger-Kłosowska - C.M Unimed Sp. z o.o, Polskie Towarzystwo Przeciwdziałania Wykluczeniu

Społecznemu,

Pani Ewa Piskorz - Centrum Medycyny Profilaktycznej,

Pani Dorota Wasik - Stowarzyszenie Pomocna Dłoń,

Pani Agnieszka Litwa-Janowska - Krakowskie Stowarzyszenie Terapeutów Uzależnień,

Pani Lilla Barańska - Krakowskie Stowarzyszenie Terapeutów Uzależnień,

Pani Judyta Put – Stowarzyszenie Monar,

Pan Grzegorz Wodowski - Stowarzyszenie Monar.
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Przyjęto następujący porządek obrad:

a. Ustalenie obecności członków KDO ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom na podstawie listy
obecności i prezentacja gości oraz innych uczestników spotkania.

b. Głosowanie nad przyjęciem w skład Komisji nowej organizacji członkowskiej w związku z
wpłynięciem przedmiotowego wniosku zaakceptowanego pod względem formalnym i merytorycznym
przez Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK oraz Dyrektora MCPU.

c. Wprowadzenie zmian do załącznika do regulaminu KDO w formie aktualizacji informacji na temat
danych Dyrektora Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień i przyjęcie nowej wersji w drodze
uchwały.

d. Podsumowanie działań podejmowanych przez przedstawicieli organizacji w okresie od kwietnia b.r.
do nadal w związku z wejściem w życie przepisów sankcjonujących status zawodowy specjalistów
psychoterapii uzależnień i powstały wskutek tej regulacji wzrost zobowiązań finansowych oraz
możliwych źródeł ich pokrycia.

e. Przeprowadzenie roboczej narady na temat możliwości wprowadzenia zgłoszonych uwag i postulatów
rekomendowanych przez uczestników II posiedzenia KDO w zakresie warunków konkursowych
(wycena punktowa, wymagania dotyczące dostępności personelu i jego kwalifikacji, kryterium
kompleksowości, innowacje w zakresie sprawozdawczości umów, etc.)

f. Wolne wnioski.
g. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg obrad:

Ad a.

Pani Przewodnicząca Katarzyna Pytko-Kiełkowska sprawdziła listę obecności przedstawicieli organizacji

członkowskich oraz powitała i przedstawiła gości reprezentujących Urząd Miasta Krakowa, a także organizacje

pozarządowe współpracujące z Komisją

Ad b.

Pani Katarzyna Pytko-Kiełkowska w związku z wpłynięciem wniosku o przyjęcie w skład KDO ds.

Przeciwdziałania Uzależnieniom od Stowarzyszenia Monar zarządziła głosowanie nad przyjęciem kandydującej

organizacji.

UCHWAŁA NR 1/IIIP/2022

KOMISJI DIALOGU OBYWATELSKIEGO DS. PRZECIWDZIAŁANIA UZALEŻNIENIOM

Z DNIA  22.06.2022r.

w sprawie przyjęcia w skład Komisji nowej organizacji członkowskiej - Stowarzyszenia Monar.

§1

Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom postanawia przyjąć Stowarzyszenie

Monar w skład Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałaniu Uzależnieniom.
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Wybór został podjęty w stosunku głosów:

1. za - 7 głosów

2. przeciw - 0 głosów

3. wstrzymujących się - 0 głosów

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Ad c.

Pani Przewodnicząca Katarzyna Pytko-Kiełkowska zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem zmian do

załącznika nr 1 do regulaminu KDO w formie aktualizacji informacji na temat danych Dyrektora Miejskiego

Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie.

UCHWAŁA NR 2/IIIP/2022

KOMISJI DIALOGU OBYWATELSKIEGO DS. PRZECIWDZIAŁANIA UZALEŻNIENIOM

Z DNIA 22.06.2022r.

w sprawie wprowadzenia zmian do załącznika nr 1 do regulaminu KDO w formie aktualizacji informacji na

temat danych Dyrektora Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie.

§1

Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom postanawia wprowadzić zmiany do

załącznika nr 1 do regulaminu KDO. Zmiana dotyczy pozostawienia wolnego miejsca w dokumencie w pozycji

dotyczącej danych Dyrektora Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień, co uczyni druk uniwersalnym i

zniesie konieczność jego aktualizacji wskutek ewentualnych zmian personalnych na stanowisku dyrektora

MCPU.

Uchwała została podjęta w stosunku głosów:

1. za podjęciem uchwały 8 głosów

2. przeciw podjęciu uchwały 0 głosów

3. głosów wstrzymujących się 0

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Ad d.

Podsumowanie działań podejmowanych przez przedstawicieli organizacji w okresie od kwietnia b.r. w związku

z wejściem w życie przepisów sankcjonujących status zawodowy specjalistów psychoterapii uzależnień i

powstałych wskutek tej regulacji wzrost zobowiązań finansowych oraz możliwych źródeł ich pokrycia.

Jako pierwsza głos zabrała Pani Agnieszka Litwa-Janowska z Krakowskiego Stowarzyszenia Terapeutów

Uzależnień. Poinformowała o spotkaniu, które odbyło się u Pana Prezydenta Andrzeja Kuliga. Na spotkaniu

przedstawione zostały problemy organizacji zajmujących się leczeniem osób uzależnionych. Najważniejszy z

nich to powstały od dnia 6 kwietnia 2022 r. obowiązek podniesienia wynagrodzeń terapeutom w związku z

przyznaniem zawodowi statusu specjalisty, a także wzrastające koszty utrzymania placówek wynikające z

pogłębiającej się inflacji, a w najbliższej perspektywie konieczność wprowadzenia kolejnej podwyżki dla

personelu wynagrodzeń od 1 lipca. Ponieważ kwoty dotacji na prowadzenie placówek nie podlegają waloryzacji,

organizacje borykają się z problemem odchodzenia terapeutów do placówek, w których otrzymują wyższe

wynagrodzenia. Brak kadry skutkuje problemami z utrzymaniem ciągłości leczenia pacjentów oraz

zatrzymaniem zespołów terapeutycznych. W rezultacie może to doprowadzić do konieczności zamykania

placówek terapeutycznych i ograniczenia dostępności do terapii.

Przedstawiciele organizacji goszczących na spotkaniu u Pana Prezydenta zgłosili postulat, aby w ogłaszanym w

bieżącym roku konkursie na prowadzenie leczenia osób uzależnionych Urząd Miasta zagwarantował większe

środki finansowe.

Kolejne spotkanie odbyło się w siedzibie Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Urzędu Miasta Krakowa. Z

przedstawicielami organizacji spotkała się Pani Elżbieta Kois - Żurek - Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej

i Zdrowia Urzędu Miasta Krakowa oraz Pani Bożena Opach - Kierownik Referatu ds Seniorów Wydziału

Polityki Społecznej i Zdrowia Urzędu Miasta Krakowa. Celem spotkania było znalezienie środków finansowych

na renegocjowanie trwających umów na leczenie osób uzależnionych. Na spotkaniu padła deklaracja, że Urząd

Miasta ma dodatkowe środki finansowe, ale musi zasięgnąć opinii prawników co do sposobu ich przekazania.

Pani Agnieszka Litwa-Janowska zreferowała także przebieg spotkania z przedstawicielami Małopolskiego

Oddziału Wojewódzkiego NFZ, które dotyczyło możliwości zwiększenia środków finansowych na prowadzenie

poradni i placówek leczących osoby uzależnione. Ze strony NFZ padła deklaracja, iż pod koniec roku będzie

możliwe renegocjowanie umów i podniesienie wyceny za punkt. Na ten moment nie ma jednak żadnych

konkretnych wytycznych a tylko obietnica, że będzie to możliwe.

Kolejno głos zabrała Pani Bożena Opach - Kierownik Referatu ds Seniorów Wydziału Polityki Społecznej i

Zdrowia Urzędu Miasta Krakowa. Odniosła się do ustaleń ze spotkania w Wydziale Polityki Społecznej i

Zdrowia i poinformowała wstępnie, iż opinia radców prawnych dotycząca możliwości zwiększenia

dofinansowania aktualnie obowiązujących umów na podstawie przepisów Kodeksu Cywilnego art. 357 (klauzula

rebus sic statibus przy nadzwyczajnej zmianie stosunków) jest niekorzystna dla organizacji. Pieniądze, które

otrzymują organizacje, są przekazywane w formie dotacji i nie podlegają renegocjacji. Jednakowoż zapewniono

zgromadzonych, że Pani Dyrektor Elżbieta Kois - Żurek będzie rozmawiać jeszcze z radcami prawnymi i wraz z

nimi szukać optymalnych rozwiązań.
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Ad e.

Kolejna część posiedzenia przeznaczona była na dyskusję na temat możliwości wprowadzenia zgłoszonych

uwag i postulatów rekomendowanych przez uczestników II posiedzenia KDO w zakresie warunków

konkursowych. Pani Przewodnicząca Katarzyna Pytko-Kiełkowska przedstawiała postulaty a Pani Bożena

Opach - Kierownik Referatu ds Seniorów Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Urzędu Miasta Krakowa wraz

z Panią Małgorzatą Stachel z Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie prezentowały opinie

Urzędu Miasta Krakowa.

Pierwszy postulat dotyczył zmiany stawki wyceny za punkt. Według KDO minimalna cena za punkt powinna w

najbliższym konkursie zostać ustalona na 10,5 zł. Optymalną stawką byłaby kwota 15 zł za punkt. Konieczność

podwyższenia wyceny za punkt wynika z faktu, iż od 1 stycznia 2022 r. zawód terapeuty uzależnień uzyskał

status specjalisty, co powoduje, iż od 1 lipca 2022 r. konieczna będzie podwyżka wynagrodzeń dla tej grupy

zawodowej.

Pani Bożena Opach odpowiedziała, że Urząd Miasta Krakowa przychyla się do podwyżki, jednak na ten moment

nie jest w stanie podać kwoty wyceny za punkt, ponieważ nie wiadomo jakie środki finansowe zostaną

przekazane na najbliższy konkurs. Dodatkowo Urząd musi sprawdzić jakie stawki obowiązują w innych

województwach.

Kolejny postulat zgłoszony przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Pytko-Kiełkowską dotyczył odejścia od

punktowania liczby godzin pracy lekarzy psychiatrów lub zmiany sposobu punktowania. Według KDO

ograniczony dostęp do lekarza nie powinien blokować pacjentowi możliwości terapii, zwłaszcza, że program

UMK ma na celu zwiększenie dostępności do terapii, a nie zastępowanie NFZ w jego działaniach. KDO

proponuje punktowanie godzin pracy lekarza psychiatry wg dostępności:

- poniżej 10 godzin - 1 punkt,

- powyżej 10 godzin - 2 punkty.

Dodatkowo KDO postuluje dopuszczenie możliwości zapewnienia konsultacji psychiatrycznych w poradniach

finansowanych przez NFZ i wprowadzenia rozróżnienia wizyt u lekarzy psychiatrów na wizyty diagnostyczne

jednogodzinne i konsultacje psychiatryczne trwające 30 min.

Pani Agata Junger-Kłosowska zaproponowała również, aby wprowadzić osobne kody na wizytę u lekarza

psychiatry i terapeuty tak, aby świadczenia lekarskie były wyżej punktowane i wyceniane niż terapeutyczne (z

uwagi na wysokie koszty pracy lekarzy).

Pani Bożena Opach wyraziła pozytywną opinię na temat punktowanie godzin pracy lekarza psychiatry wg

dostępności oraz na wprowadzenie rozróżnienia wizyt u lekarzy psychiatrów na wizyty diagnostyczne

jednogodzinne i konsultacje psychiatryczne trwające 30 min.

Następny zgłoszony postulat dotyczył zmiany w wycenie prowadzenia grup terapeutycznych w oparciu o

zaangażowanie terapeutów. KDO proponuje wprowadzenie wyceny jako iloczynu punktów x liczby

prowadzących x czas trwania, a nie liczby pacjentów obecnych na zajęciach. Aktualnie UMK płaci za liczbę

obecnych na zajęciach pacjentów. Dodatkowo należy wprowadzić zapis, że grupy psychoterapeutyczne powinny

być prowadzone przez dwóch terapeutów.
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Pani Kierownik Bożena Opach odpowiedziała, iż Urząd Miasta Krakowa nie akceptuje propozycji opłacania

dwóch terapeutów prowadzących grupę, ale jest w stanie zastanowić się nad wyceną odpowiadającą kwocie 1,5

stawki.

Pani Agnieszka Litwa-Janowska zauważyła także, że ze względów finansowych w poradniach może dojść do

takiej sytuacji, iż dostępna będzie tylko terapia indywidualna. W leczeniu uzależnień jednak podstawą jest

terapia grupowa, która leczy szybciej w związku z tym należy premiować poradnie zapewniające dostęp do

szerokiej oferty grupowej.

Pani Agnieszka Litwa-Janowska zaproponowała, aby wprowadzić rozróżnienie grup terapeutycznych na grupy

podstawowe, które prowadzi 1 terapeuta oraz grupy pogłębione, które są prowadzone przez 2 terapeutów.

Kolejny zgłoszony przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Pytko-Kiełkowską postulat dotyczył uwzględnienia w

kryteriach konkursowych kompleksowości oferty podmiotu leczniczego. KDO proponuje punktowanie za

realizację przez placówkę więcej niż 4 programów, tzn. 2 punkty za realizację minimum 4 programów +

dodatkowo 2 punkty za więcej niż 4 programy.

Stanowisko Urzędu Miasta wyrażone przez Panią Kierownik Bożenę Opach jest przychylne dla tej propozycji

pod warunkiem, że organizacje ubiegające się o dotacje nie będą “sztucznie” tworzyć czy multiplikować

programów w celu uzyskania wyższej punktacji.

Następny zgłoszony przez KDO postulat dotyczył tego, aby w kryterium oceny ofert uwzględniać odsetek

terapeutów z certyfikatem specjalisty w ogólnej liczbie pracujących terapeutów oraz odejść od uwzględniania

jako wyłącznego kryterium godzinowej dostępności certyfikowanych specjalistów psychoterapii uzależnień i

psychoterapeutów. Członkowie KDO proponują, aby 10% kontraktu mogło zostać wykonane przez osoby w

trakcie szkolenia do certyfikatu, co wiąże się ze zgodą na możliwość zastąpienia części pracy certyfikowanych

specjalistów przez osoby będące w trakcie procesu certyfikacji i finansowania ich świadczeń ze środków

gminnych (zgodnie z wymogami MZ i NFZ mają one status osób dopuszczonych do prowadzenia psychoterapii

w określonych warunkach).

Pani Kierownik Bożena Opach wyraziła akceptację tej propozycji.

Pani Małgorzata Stachel zaproponowała dodatkowo, aby w warunkach konkursu rozpisać 100 % tygodniowej

dostępności  do terapeutów na  75 % - dostęp do specjalistów oraz 25 % - dostęp do osób w trakcie specjalizacji.

Kolejnym postulatem zgłoszonym przez Panią Katarzynę Pytko-Kiełkowską była kwestia uwzględnienia

zapewnienia przez poradnię dostępu personelu do superwizji jako kryterium oceny ofert. KDO proponuje

przyznawanie 3 punktów za zapewnienie w podmiocie dostępu personelu do superwizji.

Pani Agnieszka Litwa-Janowska zwróciła się także z propozycją odejścia od zapisów w warunkach

konkursowych mówiących o tym, że placówka musi korzystać tylko i wyłącznie z superwizorów Krajowego

Centrum Przeciwdziałania Uzależnieniom, dawniej PARPA i KBPN.

Pani Kierownik Bożena Opach odpowiedziała, że Urząd Miasta skłania się do zaakceptowania tego postulatu,

jednak musi się jeszcze zastanowić jak sformułować te zapisy.

Następna zgłoszona kwestia dotyczyła ciągłości działania placówek. KDO proponuje, aby ocena oferty była

wyższa w przypadku zachowania przez poradnię ciągłości leczenia.
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Dodatkowymi punktami powinny być premiowane poradnie prowadzące leczenie dłużej niż 1 rok. 2 punkty

powinny otrzymywać poradnie prowadzące działalność powyżej 10 lat i dodatkowe 2 punkty za działalność

powyżej 20 lat.

Pani Kierownik Bożena Opach nie zgodziła się z tą propozycją argumentując, iż wprowadzenie takiego zapisu

dyskryminowało by poradnie pracujące krócej niż 10 lat. Jednocześnie zapewniła, iż ciągłość pracy poradni

będzie premiowana, ale kryterium musi zostać jeszcze przemyślane.

Na drugim posiedzeniu KDO zostały zgłoszone jeszcze dwa postulaty: rezygnacji z punktowania w konkursie

dostępności placówek w soboty oraz uwzględnienia w konkursach zapotrzebowania lokalnego na terapię w

poszczególnych dzielnicach zależnie od liczby mieszkańców. Aktualnie członkowie KDO wycofali się z tych

postulatów i nie będą pracować nad ich wdrożeniem. Decyzja ta spotkała się z akceptacją Pani Bożeny Opach.

Kolejną propozycję zmian zaproponowała Pani Agnieszka Litwa-Janowska. Dotyczy ona zniesienia obowiązku

weryfikacji zameldowania pacjentów na terenie Gminy Miejskiej Kraków. Zamiast dokumentu potwierdzającego

zameldowanie pacjent mógłby wypełniać oświadczenie o zamieszkiwaniu na terenie GMK.

Pani Bożena Opach i Pani Małgorzata Stachel przychyliły się do tej propozycji. Konieczne będzie jednak

zweryfikowanie, czy wprowadzenie tego zapisu będzie zgodne z obowiązującym prawem.

Następny przedstawiony przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Pytko-Kiełkowską postulat dotyczył tego, by

granty na działalność profilaktyczną, w tym na kluby abstynenta, były przyznawane na dłuższy czas niż na rok.

Pani Bożena Opach potwierdziła, że od roku 2023 będzie taka możliwość. Umowy na prowadzenie działalności

profilaktycznej będą podpisywane na 2 lata.

Pani Agata Junger-Kłosowska zwróciła się z kolejną propozycją aby do warunków konkursu wpisać możliwość

zakupu doposażenia do poradni. Pani Bożena Opach zadeklarowała, że Urząd Miasta sprawdzi czy jest to

zgodne z prawem. Jeśli jest, zapis zostanie dodany.

Ostatni postulat zgłoszony przez Panią Katarzynę Pytko-Kiełkowską dotyczył wprowadzenia elektronicznego

systemu sprawozdań miesięcznych.

Pani Bożena Opach odpowiedziała, że aktualnie nie ma takiej możliwości. Opracowanie i wprowadzenie takiego

systemu wymaga dużych nakładów finansowych, których Urząd Miasta nie jest w stanie ponieść.

Na tym dyskusja dotycząca wprowadzenia zgłoszonych uwag i postulatów do warunków konkursowych

zakończyła się.

Ad f.

Wolne wnioski

Pani Małgorzata Mucha ze Stowarzyszenia Rodzin Abstynenckich „Krąg”, na prośbę uczestników posiedzenia,

przypomniała warunki działalności Klubu Abstynenta prowadzonego przez Stowarzyszenie. Klub mieści się na

os. Na Skarpie 35. Zajmuje się rehabilitacją i wsparciem osób uzależnionych od alkoholu. Oferuje możliwość

spędzania wolnego czasu (od poniedziałku do piątku w godz. 16.00 – 19.00) oraz uczestniczenia w grupach

wsparcia organizowanych we wtorki od godz. 16.00 do 20.00. Ponadto Stowarzyszenie Rodzin Abstynenckich

„Krąg” organizuje wyjazdy integrująco – okolicznościowe oraz obozy rehabilitacyjne.
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Pani Agnieszka Litwa-Janowska zapytała, czy jest możliwość aby ktoś ze Stowarzyszenia przyszedł na oddział

dzienny i opowiedział o działalności Klubu Abstynenta. Pan Grzegorz Wodowski ze Stowarzyszenia Monar

zapytał z kolei, czy z oferty Klubu mogą korzystać również osoby używające w przeszłości narkotyków.

Pani Małgorzata Mucha potwierdziła, że jest taka możliwość. Zadeklarowała także wizytę członka

Stowarzyszenia na oddziale dziennym i przygotowanie ulotek reklamujących Klub. Przewodnicząca KDO

zobowiązała się do ich dystrybucji mailowej do zainteresowanych poradni i środowisk działających w obszarze

przeciwdziałania uzależnieniom.

Następnie Pani Kierownik Bożena Opach zwróciła się z zapytaniem, czy do poradni leczenia uzależnień

zgłaszają się obywatele Ukrainy a jeśli tak - jakie warunki muszą spełnić, aby skorzystać z oferty. Pani

Agnieszka Litwa-Janowska odpowiedziała, iż warunkiem niezbędnym do skorzystania z pomocy poradni jest

posługiwanie się językiem polskim. Terapeuci nie znają języka ukraińskiego, nie mogą więc prowadzić terapii.

Pan Grzegorz Wodowski dodał, że wiele osób narodowości ukraińskiej uzależnionych od opioidów, które po

wybuchu wojny przyjechały do Krakowa, znalazło miejsce w programach redukcji szkód. Korzystają m.in. z

terapii metadonowej.

Ad g.
Po wyczerpaniu wszystkich punktów przebiegu obrad prowadząca posiedzenie Pani Katarzyna

Pytko-Kiełkowska zamknęła posiedzenie Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom.

Kolejne posiedzenie KDO zgodnie z harmonogramem odbędzie się 14.09.2022 r. o godz. 10.00 w siedzibie

MCPU przy ul. Rozrywki 1 w Krakowie.
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UCHWAŁA NR 1/IIIP/2022

KOMISJI DIALOGU OBYWATELSKIEGO DS. PRZECIWDZIAŁANIA UZALEŻNIENIOM

Z DNIA  22.06.2022r.

w sprawie przyjęcia w skład Komisji nowej organizacji członkowskiej - Stowarzyszenia Monar.

§1

Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom postanawia przyjąć Stowarzyszenie

Monar w skład Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałaniu Uzależnieniom.

Wybór został podjęty w stosunku głosów:

1. za - 7 głosów

2. przeciw - 0 głosów

3. wstrzymujących się - 0 głosów

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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UCHWAŁA NR 2/IIIP/2022

KOMISJI DIALOGU OBYWATELSKIEGO DS. PRZECIWDZIAŁANIA UZALEŻNIENIOM

Z DNIA 22.06.2022r.

w sprawie wprowadzenia zmian do załącznika nr 1 do regulaminu KDO w formie aktualizacji informacji na

temat danych Dyrektora Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie.

§1

Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom postanawia wprowadzić zmiany do

załącznika nr 1 do regulaminu KDO. Zmiana dotyczy pozostawienia wolnego miejsca w dokumencie w pozycji

dotyczącej danych Dyrektora Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień, co uczyni druk uniwersalnym i

zniesie konieczność jego aktualizacji wskutek ewentualnych zmian personalnych na stanowisku dyrektora

MCPU.

Uchwała została podjęta w stosunku głosów:

1. za podjęciem uchwały 8 głosów

2. przeciw podjęciu uchwały 0 głosów

3. głosów wstrzymujących się 0

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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